



Rochester Chinese Christian Church

1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526

Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

Pastor Dingli Chen

dchen@rochesterccc.org

Minister Egan Yip

eyip@rochesterccc.org

Pastor Stone Wang

swang@rochesterccc.org

July 19, 2026 9:30 AM

Prayer Focus:

Pray that the stones in our brothers' and sisters' hearts may be removed,
so we may open ourselves completely to the Lord in prayer .

Call to Worship

Hymn of Praise

Pastoral Prayer

Scripture Reading

John 12:20-33

Sermon

Pastor Wang

Grains of Wheat Fall to the Ground

1. Grains of wheat fall to the ground.
2. Whoever loves their life will lose it .
3. Those who serve the Lord must follow Him.

Response Hymn

Doxology

Benediction

Welcome and Announcements

Next Week's Sermon Speakers

English Worship

Pastor Chen

Chinese Worship

Pastor Wang

RCCCW Worship

Pastor Chen



羅城華人基督教會

1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526

Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

陳定立牧師

dchen@rochesterccc.org

葉依芹傳道

eyip@rochesterccc.org

汪正飛牧師

swang@rochesterccc.org

2026 年 7 月 19 日 上午十一點十五分

本週禱告焦點

爲弟兄姐妹挪走心裏的石頭、向主全然敞開禱告。

靜默

宣召

唱詩

公禱

唱詩

詩篇 25:1-5

#12 祢真偉大

我的生命獻給祢

何等恩典

歡迎與報告

牧禱

讀經

證道

約翰福音 12:20-33

汪牧師

麥粒落在地裏

一．麥粒落在地裏。

二．愛惜生命的，就喪失生命。

三．服事主的，需跟從主。

回應詩

三一頌

祝福

默禱

一粒麥子

下主日崇拜講員

英文崇拜

陳牧師

中文崇拜

汪牧師

西區崇拜

陳牧師

報告事項

1. 今夏最棒的星期六正式進入倒數囉！我們的英語敬拜團契野餐會將於 8 月 1 日（週六）下午 5 點至 7 點在 Oak Tree Lodge (Powder Mills Park)舉行，僅剩兩週時間！屆時將有充足的開放空間讓孩子們奔跑玩耍，而大人們則可以放鬆身心，享用美食，彼此交流。歡迎帶拿手的菜肴與大家分享，邀請朋友一同參加。如有任何疑問，請聯絡 Sam Chen 或 Haniel Anugerah。
2. 歡迎大家參加我們於 7 月 31 日（星期五）晚上 7 點開始的音樂聖經營表演。如果您有負擔為演出後準備茶點，請在大廳登記。
3. 葉依芹傳道休假至 7 月 27 日。如有任何牧養的需要，請聯絡我們其他教牧團隊成員。

Announcements:

1. The countdown to one of the best Saturdays of the summer is officially on! Our English Worship & Fellowship picnic is just two weeks away on August 1st from 5 – 7 PM at the Oak Tree Lodge (Powder Mills Park). There will be plenty of open space for kids and youth to run around while the adults relax, eat, and connect. Bring a dish to share, invite a friend, and check in with Sam Chen or Haniel Anugerah for any details.
2. Everyone is invited to attend our Music and Bible Camp Performance on Friday, July 31st starting at 7 PM. For those interested in bringing refreshments for the reception after the performance, please sign up in the foyer.
3. Minister Egan is on vacation until July 27th. For any pastoral needs, please reach out to another member of our pastoral staff.